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Agendapunt 9 Beheer- en onderhoudsplan openbare verlichting

VVD

Vraag
Wat is het doel van beslispunt 3 van het raadsvoorstel?
Antwoord
Zoals in het raadsvoorstel staat beschreven wordt het besluit, of er voor het verlichten van de fietspaden 
naast de ringbanen en naast het fietspad Weert-Stramproy daadwerkelijk geld wordt vrijgemaakt, pas 
genomen bij de besluitvorming over het uitvoeringsplan van het mobiliteitsplan. Beide projecten worden 
integraal opgenomen in dat uitvoeringsprogramma hetgeen t.z.t. aan het college en de gemeenteraad 
wordt aangeboden voor besluitvorming. De reden hiervoor is omdat dit geen beheer- en onderhoud 
betreft. Ten behoeve van transparantie, de aangenomen moties en de implicaties/uitwerking is het 
bewust nu wel hier inhoudelijk meegenomen. 
De afweging over deze twee uitvoeringsplannen maken integraal deel uit van een lijst met veel andere 
uitvoeringsplannen. Daarom wordt ook voorgesteld om pas bij die behandeling de keuzes te maken.

Vraag
Wat is precies de relatie van dit plan met het mobiliteitsplan? 
Antwoord
In het mobiliteitsplan wordt ook aandacht gegeven aan het fietsverkeer en hoe dit te stimuleren. Onder 
andere goede verlichting zorgt daarbij waarschijnlijk voor meer gebruik van fietspaden in de avonduren.

Vraag
Goede verlichting van fietspaden is belangrijk voor de veiligheid. Vreemd dat de provincie hier geen 
prioriteit aan geeft. Wat is de motivering?
Antwoord
Met alleen maar verlichten neemt de sociale veiligheid niet toe maar creëer je juist schijnveiligheid. Dat is  
de reden waarom de provincie afwijzend staat tegenover het verlichten van fietspaden. In het 
uitvoeringsprogramma fiets 2016-2019 van de Provincie zijn wel enkele fietspaden verlicht geworden in 
de, maar dan enkel als cofinanciering.

Vraag
Kan het besluit van het verlichten van fietspaden rond de Ringbanen nu wél genomen worden, los van de 
keuze over het al dan niet verlichten van het fietspad Stramproy-Weert?
Antwoord
De raad kan uiteraard alles besluiten hetgeen de raad wenst, echter het college stelt voor om dat nu niet 
te doen en dit bij de besluitvorming over het uitvoeringsplan van het mobiliteitsplan integraal te doen. 
Verder wordt verwezen naar de beantwoording van vraag 1.

Vraag
In hoeverre zijn de drie scenario’s in lijn met de aanpak van andere gemeenten?
Antwoord
In andere gemeenten wordt ook gewerkt met bepaalde leeftijden van het areaal en ook worden de 
masten op standzekerheid gemeten. In het verleden ging men uit van een levensduur van 20 jaar voor 
een armatuur en 40 jaar voor een mast. Door technologische vooruitgang hetgeen betere kwaliteit 
oplevert en de komst van ledverlichting (levensduur van 100.000 uur) is de levensduur van een armatuur 
nu ca. 25 jaar. 
Bij de lichtmasten ging men in het verleden uit van circa 40 jaar. Echter in de praktijk blijkt door 
verbeterde productieprocessen en hogere kwaliteit dat veel masten langer kunnen staan dan 40 jaar. 
Hierbij dienen de masten wel regelmatig gecontroleerd te worden op standzekerheid. 
Daarom hanteert Weert in het beheer- en onderhoudsplan 25 jaar voor een armatuur en 50 jaar voor een 
mast 


